
Sent: Saturday, June 25, 2022 5:01 PM 
To: i.blagova@sofia.bg 
Subject: Билет градски транспорт 

 

Здравейте,  

Толкова години билета беше незаконен на 1.60 лева, докато се решаваше в съда.След 

решението,че трябва да бъде старата цена от 1.00 лев,никой не предприе нищо,за да се 

случи това. И през това време, хората бяха ощетени и несправедливо глобявани, а сега ще 

правите билета 2.00 лева. При условията,в които се пътува по повечето трасета, мисля че 

не сте нормални. 
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